
Protokoll fört vid styrelsemöte 240902 

Närvarande: Lars-Åke Lundh, Lotten Linde, Bertil 

Källman, Fredrik Helgesson, Lennart Johansson-Ax samt 

representanter ifrån Valberedningen 

Meddelat förhinder: Herman Kilsäter, Lena Clementsson, 

Pär Karlsson, Jocke Zetterqvist 

 

1. Lars-Åke öppnar mötet. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Till justeringsman valdes Lennart Johansson-Ax 

4. Föregående protokoll: Gås igenom avseende öppna frågor: 

Kommande val till Ordförande och styrelse för 2024/2025 (valberedningen): ett flertal 

namn lämnades som förslag till valberedningen som kommer att ta kontakt. Även 

diskussioner om vilka suppleanter valberedningen bör beakta. 

Nästa punkt är utmärkning av bryggplatser skyltar finns men bör försänkas i bryggan 

så inte skador uppstår. 

Fredrik får uppdraget att fortsätta kolla på bredbandsanslutning till klubbstugan. 

Nya offerter till solceller skall tas in. Diskuteras på kommande möte. Pä ombeds 

kontrollera bidrag som vi ansökt om och vad de kan användas till. 

 

5. Ekonomi: Fortfarande balans i kassan, sponsring för optimister krävs in, Faktura till 

Rotary och Faktura till JW  

Sponsorer: Colorama (Färgporten) 

PMB 

VBBA 

J.Mattsson (Jocke) 

Micke Carlsson tar en båt. 

Lars-Åke ställer fråga till J Bylund angående sponsring. 

 

6. Genomgång av sommarens aktiviteter: 

Dagläger Bosse R Höll i detta totalt 16 ungdomar, segling med 606:or. 

1-2 ungdomar har återkommit under sommaren och bokat båtar. 

Detta bör uppmärksammas på årsmötet. 

Ribbåten helt betald med sponsorpengar. 

Vuxenseglarskolan lyckad flera personer som har återkommit. Vi har redan 

anmälningar för nästa år. 

Internationellt seglarläger 10 dagar mycket lyckat med bra omdömen ifrån 

ungdomarna. 

Kappseglingar – Appen lyckad, mer nästa möte eftersom varken Lena eller Pär 

medverkade på det här mötet. 

På Båtmässan testade pojkar i 7 -10 årsåldern RC båtarna vilket förde med sig 3 nya 

medlemmar. Reklammaterial sponsrades av Sparbanken i Karlshamn. Mycket fint 

material. 

Klubbkampen vann Karlskrona totalt men sista seglingen vanns av Karlshamn. 

 

 



7. Express SM 2025: Gick inte till Karlshamns Segelsällskap, däremot vill gärna Starbåts 

SM ha sin segling här. Tidsplan mitten av augusti, Lars-Åke och Lennart tar den 

diskussionen. 

 

8. Outsourcing hamnverksamheten: Utskottsmöte i september efter att skrivelse har 

kommit in från Sternö Vindhamn och Svaneviks bryggförening vilken omfattar 

bryggor o platser i gästhamnen. Fredrik bevakar fortsättningen. 

 

9. Genomgång båtmaterial:  

Gamla ribben: Trasigt nyckellås, kostnadsförslaget ifrån Marinkompaniet hamnade på 

10 tusen kronor. Låset är nu lagat. Båten skall säljas för marknadsvärde. 

Ryden skall också avyttras, bud ifrån medlemmarna mottages. 

606:or alla är ok utom David Räng vilken kostar för mycket att reparera, säljes till 

högstbjudande. Gås igenom innan försäljning ifall det finns material som kan 

användas på de andra båtarna. 

Jollarna – OK. 

 

10. Planering hösten 2024: Styrelsemöten: 7/10, 4/11 arbetsdag 21 september. 

Årsmöte 20 november. 

 

11. Sektioner: Flyttas till den 7 oktober. 

VR-glasögon finns hos Lars-Åke. 

 

12. Avslutning: 

Lars-Åke avslutar mötet, nästa möte den 7 oktober 18:00 i klubbstugan. 

 

 

 

 

 

. 

_________________________________ ________________________________ 

Ordförande Lars-Åke Lundh  Sekreterare Lotten Lindhe 

 

_________________________________ 

Justeras Lennart Johansson-Ax 


